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Procurement of photovoltaic equipment for the Secondary Industrial schools of Nablus, 

Jenin, Deir Dibwan 

Engineering Procurement and Construction of a grid-connected photovoltaic system for the 

Secondary Industrial School of Tulkarem. 

Nablus, Jenin, Deir Dibwan, Tulkarem– Occupied Palestinian Territories 

 

VIS/004/MAE/2018/1PAL449 (1-2 Lot) 
 

VIS – Volontariato Internazionale per lo Sviluppo, Occupied Palestinian Territories Coordination Office, 

c/o Salesian Technical School, Al Madbase Square, Bethlehem, Palestinian Authority intends to award a 

supply contract for the “Procurement of photovoltaic equipment to the Secondary Industrial schools of 

Nablus, Jenin, Deir Dibwan and the Engineering Procurement and Construction of a grid-connected 

photovoltaic system for the Secondary Industrial School of Tulkarem. Occupied Palestinian Territories”, 

with financial assistance from the Italian Cooperation Agency for Development Cooperation.  

The tender dossier is available from the VIS website: 

  http://www.volint.it/vis/procurement-notices-and-tenders 

  The deadline for submission of tenders is July the 16th, 2018, 11:00 am Jerusalem time 

 

 

بيت لحم، شارع  - راضي الفلسطينية ، و مقره في مدرسة السالزيان الصناعيةمؤسسة المتطوعون الدوليوون للتنمية، مكتب التنسيق في الا

ة التابعة لمدارس نابلس وجنين وديردبوان المدبسة، بيت لحم/فلسطين. تنوي طرح عطاء توريد معدات تعليمية: لمختبرات الطاقة الضوئي

 .الصناعية. بالإضافة لعطاء توريد وتركيب محطة شمسية لمدرسة طولكرم الصناعية. بتمويل من  الوكالة الايطالية للتنمية والتعاون

 ملف العطاء متاح على موقع مؤسسة المتطوعون الدوليون للتنمية على الرابط التالي

http://www.volint.it/vis/procurement-notices-and-tenders 

 

صباحا بتوقيت القدس 11:00الساعة  16/07/2018آخر موعد لتسليم ملف العطاء     


